
Referat af bestyrelsesmøde den 25/4-2007 
 
 
 
1: 
 
Der skulle efter generalforsamlingen dannes en ny bestyrelse, som blev valgt som følger: 
 
Formand: Michael nr. 35 

 
Kasserer: Dorthe nr. 21 

 
Webmaster: Kim nr. 26 

 
Sekretær: Jesper nr. 2 

 
Medlem: Anette nr. 11 
 
 
2: 
 
Der var enighed i den nye bestyrelse om, at der til næste vinter, skulle gøres lidt mere ud af 
snerydningen. Håber at alle vil være med til at bakke op om dette. Det gælder ikke kun de penge, 
som foreningen bruger på professionel rydning men også den rydning, som den enkelte beboer selv 
står for. 
 
 
3: 
 
Der skal lyde en opfordring fra bestyrelsen til at benytte sig af foreningens hjemmeside. Her finder 
man meget information om foreningen og de nyheder der evt. kunne være fra kommunen mv. 
 
 
4: 
 
Der vil igen i år blive afholdt vejfest. Denne fest vil løbe af stablen den 2. weekend i september.  
 
ALTSÅ VEJFEST DEN 8. SEP. 2007 
 
Der skal fra festudvalgets side lyde en bøn om, at man tilmelder sig indenfor tidsfristen, idet det kan 
være svært at få tingene til at hænge sammen hvis man ikke kender antallet af deltagere. På forhånd 
tak for hjælpen. 
 
 
5:  
 
Til næste år bliver det foreningens eget ansvar at få betaling for kontingentet til ejerforeningen. Det 
vil ikke længere blive betalt over via det offentlige. Der vil på næste bestyrelsesmøde blive drøftet 



forskellige muligheder for indbetaling. Der vil ligeledes blive drøftet, hvad der skal gøres, hvis 
enkelte medlemmer ikke betaler. Hvem skal være bussemand, og hvad skal sanktionerne være.  
 
 
6: 
 
Næste bestyrelsesmøde efter sommerferien. Indkaldelse sker ved formanden. 
 
 
 
Formand, Michael Ryevad, Stjerneparken 35 
   
 
 

  
 
 

 
 
 


